



ASSET LIST


LOT 140: LATERAL PATIENT TRANSFER SYSTEM PATENTS FOR SALE

140号专利包：病患横向侧移系统专利待拍

Ocean Tomo Bid-Ask™ Market patent auction lot 140 offers 4 U.S. patents and 3 U.S. trademarks that describe a lateral patient transfer system. The present inventions include a motorized lateral transfer device (Magic Mover™) and a transfer/repositioning sheet (Magic Sheet™). The present technologies can efficiently facilitate the transfer of patients from one surface to another and vice versa, without lifting the patient, thereby helping to avoid caregiver and patient injuries and discomfort. The inventions will benefit healthcare companies, hospitals, and medical device manufacturers.

Ocean Tomo Bid-Ask™市场140号待售专利包提供了4项美国专利和3项美国商标，描述了一种病患水平侧移系统。所述发明包含一个横向侧移装置 (Magic Mover™) 和一个转移/移位片材 (Magic Sheet™)。该侧移装置有助于有效地转移患者，无需抬高患者，从而节省操作者体力消耗，并避免操作中给患者带来的不舒适感。该发明将使得医疗企业、医院、医疗设备制造商受益。

For further information or to bid on this lot, please email Bid-Ask@OceanTomo.com.
竞拍该专利包或详询更多信息，欢迎联系 Bid-Ask@OceanTomo.com.

NO. 序号	PUBLICATION NO. 公开号	PATENT TITLE 专利名称	PRIMARY IP CLASS IPC主分类号	PRIORITY DATE 优先权日	FILE DATE 申请日	ISSUE/ PUBLICATION DATE 公开日	NO. OF FORWARD CITATIONS 前引数量
1	US9320667	Methods of transferring patients 病患侧移方法	A61G 7/10	9/29/14	5/28/15	4/26/16	1
2	US9439823	Patient transfer device 病患侧移设备	A61G 7/10	9/29/14	2/2/15	9/13/16	1
3	US9445963	Patient transfer system 病患侧移系统	A61G 7/10	9/29/14	2/2/15	9/20/16	1
4	US9675509	Patient transfer assembly 病患侧移组件	A61G 7/10	9/29/14	2/2/15	6/13/17	3
5	88041082	Trademark - MAGIC SHEET	N/A	N/A	7/17/18	12/18/18	N/A
6	88041137	Trademark - MAGIC MOVER	N/A	N/A	7/17/18	12/18/18	N/A
7	88041144	Image Trademark - 	N/A	N/A	7/17/18	12/18/18	N/A